

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 13-19/6/19

Prayer items 2nd week of June

1. For the indigenous people living in Kelantan who are affected by lungs infection. Pray for the medical team to provide aid for effective healing. Pray for the indigenous people for willingness to receive help as well.
2. Pray for the new chairperson of MACC Latifah that she will be able to lead MACC to function as it should be, so as to benefit Malaysians. Pray for government and relevant parties to find appropriate solution on the appointment procedure truthful to the manifesto of PH.
3. Pray for all Teachers for dedication in teaching and ability to withstand stress and be committed to their responsibilities. May God have mercy over Teachers, and give them grace to have time with family as well.
4. In the process of strengthening the economy of Malaysia, pray for all relevant government departments to be visionary and effective in carrying out necessary measurements. Pray for government officers to be faithful and able to build a strong nation together.
5. Pray for political stability in Indonesia post election. Pray for both government and opposition parties to lead their supporters in building a great nation hands in hands. Pray against personal agenda in their attempt to destroy peace of the nation. Pray for Indonesians to embrace true democracy and harmony.

卫理公会以萨迦守望者 13-19/6/19

六月第二个星期的祷告事项

1. 为吉兰丹话望生瓜拉笕的原住民村落爆发集体肺部感染事件祷告。求主让医疗单位能够提供有果效和全面的医药协助。也求主让原住民愿意接受医疗帮助和防范措施的教导。
2. 为新任反贪会主席拉蒂法祷告。求主让拉蒂法的任命可以发挥反贪会的功能，为国家和人民带来益处。无论是基于现存的宪法基础，还是之前竞选宣言的承诺，求主让有关单位或人士能取得双赢的解决方案。
3. 为所有的老师祷告。求主保守老师们的教导心志以外，也眷顾老师们于承载责任和面对挑战时，有主的怜悯和厚恩。求主帮助老师们，尽责的同时，也要爱自己，爱家人。
4. 为政府在振兴国家经济的需要上祷告。求主引导相关单位有方向，有策略，有国效的做事。也求主让执行者(由上到下)尽忠职守，造福人民，富裕国家。
5. 为印尼选举后的局势祷告。求主引导朝野双方的领袖和支持者，选择秉持为国为民的胸怀大志齐齐迈向建立美好的社稷。求主拦阻以个人或个别政党的利益而有的诡计和破坏，让印尼人民真正拥有民主自由带来的和谐。

Isakhar Pengawal Methodist 13-19/6/19

Doa minggu kedua Jun

1. Doa untuk orang asli Kelantan yang terjejas oleh jangkitan paru-paru. Berdoa pasukan perubatan dapat memberikan bantuan penyembuhan yang berkesan. Berdoa agar orang asli dididik dengan kesihatan dan langkah pencegahan.
2. Berdoa untuk pengerusi baru SPRM Latheefa bahawa dia akan dapat mengarahkan SPRM berfungsi sebagaimana mestinya, untuk membawa manfaat kepada rakyat Malaysia. Berdoa untuk kerajaan dan pihak-pihak yang berkaitan untuk mencari penyelesaian yang tepat mengenai prosedur pelantikan yang benar.

3. Berdoa untuk semua Guru yang berdedikasi dalam pengajaran dan keupayaan untuk menahan tekanan dan komitmen terhadap tanggungjawab mereka. Semoga Allah memberi belas kasihan kepada Guru, mengasihi diri dan juga keluarga mereka.

4. Dalam proses pengukuhan ekonomi Malaysia, berdoa agar semua jabatan kerajaan yang berkaitan dapat melaksanakan tanggungjawabnya dengan berkecekapan. Berdoalah untuk pegawai kerajaan setia dan dapat membangkitkan negara bersama-sama.

5. Berdoa untuk kestabilan politik di Indonesia selepas pilihan raya. Berdoa untuk kedua-dua kerajaan dan parti pembangkang. Berdoalah terhadap agenda peribadi dalam usaha mereka untuk memusnahkan keamanan negara. Berdoa agar orang Indonesia dapat menerima demokrasi dan keharmonian yang sejati.